
ПРОТОКОЛ 

засідання комісії з питань розвитку інфраструктури громади  

та комунального господарства 

 

       від 24.01.2024 року 

       Початок роботи комісії: 16:00 год 

 

Присутні члени комісії: 

1. Гевко Петро Іванович – голова комісії 

2. Буденькевич Сергій Миколайович 

3. Наконечний Володимир Іванович  

 

Відсутні:  

1. Гевко Євстахій Володимирович 

2. Федорейко Віталій Анатолійович 
 

Запрошені:  

- Секретар міської ради: Дзиндра Я. П. 

- Начальник управління комунального господарства: Мацевко І. А.  

- Заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів міської 

ради: Войцеховська Н. М. 

 

Голова комісії Гевко Петро Іванович ознайомив присутніх з порядком 

денним. Запитав про наявність змін та доповнень до порядку денного. Питання 

та зауваження відсутні. Голова комісії запропонував прийняти порядок денний 

в цілому. 

 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0.               Рішення прийнято. 
 

Порядок денний 

засідання комісії з питань розвитку інфраструктури громади  

та комунального господарства 
 

1. Про виконання Програми розвитку комунального господарства Чортківської 

міської територіальної громади за 2021-2023 роки. 

2. Про виконання Програми регулювання чисельності безпритульних тварин 

Чортківської міської територіальної громади за 2021-2023 роки. 

3. Про внесення змін до рішення міської ради від 12.06.2023 №1475 «Про 

затвердження Програми збільшення статутного капіталу КП «Благоустрій» 

міської ради на 2023-2026 роки» (зі змінами) 

4. Про надання дозволу комунальному підприємству «Чортків міськтранс» 

міської ради на використання транспортних засобів. 

5. Про надання дозволу на передачу в позичку транспортних засобів. 

 

1. Про виконання Програми розвитку комунального господарства Чортківської 

міської територіальної громади за 2021-2023 роки. 



СЛУХАЛИ: начальника управління комунального господарства Мацевко І. А., 

яка ознайомила присутніх із інформацією про виконання вказаної Програми за 

2021-2023 роки. 

ВИСТУПИЛИ: Наконечний В. І. 

За проект рішення голосували: «за» - 3, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома. Рекомендовано даний проект 

рішення винести на розгляд сесії. 

 

2. Про виконання Програми регулювання чисельності безпритульних тварин 

Чортківської міської територіальної громади за 2021-2023 роки. 

СЛУХАЛИ: начальника управління комунального господарства Мацевко І. А., 

яка ознайомила присутніх із інформацією про виконання вказаної Програми за 

2021-2023 роки. 

ВИСТУПИЛИ: Гевко П. І. 

За проект рішення голосували: «за» - 3, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома. Рекомендовано даний проект 

рішення винести на розгляд сесії. 

 

3. Про внесення змін до рішення міської ради від 12.06.2023 №1475 «Про 

затвердження Програми збільшення статутного капіталу КП «Благоустрій» 

міської ради на 2023-2026 роки» (зі змінами) 

СЛУХАЛИ: начальника управління комунального господарства Мацевко І. А., 

яка ознайомила присутніх членів комісії із внесеними змінами до Програми. 

ВИСТУПИЛИ: Буденькевич С. М. 

За проект рішення голосували: «за» - 3, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

ВИСНОВОК: інформацію про необхідність внесення змін в Програму взяти до 

відома. Рекомендовано даний проект рішення винести на розгляд сесії. 

 

4. Про надання дозволу комунальному підприємству «Чортків міськтранс» 

міської ради на використання транспортних засобів. 

СЛУХАЛИ: начальника управління комунального господарства Мацевко І. А., 

яка ознайомила присутніх членів комісії із необхідністю прийняття даного 

рішення. 

ВИСТУПИЛИ: Наконечний В. І. 

За проект рішення голосували: «за» - 3, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

ВИСНОВОК: Рекомендовано даний проект рішення винести на розгляд сесії. 

 

5. Про надання дозволу на передачу в позичку транспортних засобів. 

СЛУХАЛИ: начальника управління комунального господарства Мацевко І. А., 

яка ознайомила присутніх членів комісії із необхідністю прийняття даного 

рішення. 

ВИСТУПИЛИ: Гевко П. І. 

За проект рішення голосували: «за» - 3, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

ВИСНОВОК: Рекомендовано даний проект рішення винести на розгляд сесії. 

 

 

Голова комісії          Петро ГЕВКО 


